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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 28.08.2023, în ședința ordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, 

convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 216 din 22.08.2023 

 

Doamna Doina Federovici: 

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri județeni! 

Propun ca în deschiderea ședinței Consiliului Județean Botoșani să se intoneze Imnul de Stat al 

României și Imnul Uniunii Europene.  

Se intonează cele două imnuri. 

 

Stimați colegi, vă rog să ținem un moment de reculegere în memoria Alexandrei Ivanov! 

Se ține momentul de reculegere. 

 

Vă mulțumesc! 

 

Doamnelor și domnilor consilieri județeni, înainte de a intra în ordinea de zi, vă rog să-mi 

permiteți să transmit și pe această cale condoleanțele noastre, ale consilierilor județeni, și toate gândurile 

bune familiilor Ivanov și Miron îndoliate de fulgerătoarea moarte a Alexandrei. Din păcate, sunt 

momente foarte grele peste care trebuie să treacă și pentru asta trebuie să fie puternici.  

Împreună cu echipa de conducere a Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” am luat toate 

măsurile necesare pentru elucidarea tuturor circumstanțelor tragicei morți a Alexandrei. Prin decizia 

managerului, încă de vineri, 18 august, a fost constituită o comisie administrativă pentru a ancheta cele 

întâmplate la Maternitate. În baza raportului acesteia au fost sesizare Comisia de disciplină și Consiliul 

de etică din cadrul Spitalului Județean. Raportul comisiei administrative îl aveți la mapa de ședință.  

De asemenea, Direcția de Sănătate Publică Botoșani, prin Inspecția Sanitară, a realizat propria 

anchetă, iar raportul acesteia a fost înaintat Ministerului Sănătății.  

Aceste rapoarte arată clar că au existat erori în cazul Alexandrei, motiv pentru care am solicitat 

demisia celor doi medici implicați în acest caz, medici care au arătat o totală lipsă de empatie față de o 

femeie aflată în suferință și carențe uriașe profesionale. Din această cauză, cadrele medicale din garda 

respectivă au fost suspendate. 

S-a demarat și o anchetă penală, Spitalul punând la dispoziția organelor de cercetare toate 

documentele medico-legale, astfel încât să se poată stabili clar culpa fiecăruia, iar cei vinovați să 

plătească. Am solicitat și solicit cu fermitate găsirea și pedepsirea cât mai urgentă a vinovaților.   

În baza rapoartelor anchetelor interne desfășurate la Maternitate a fost sesizat inclusiv Colegiul 

Medicilor. Așa cum am mai spus-o, este timpul ca și Colegiul Medicilor și Ordinul Asistenților Medicali 

Generaliști, Moașelor și Asistenților Medicali din România să-i pedepsească exemplar pe cei care au 

greșit și să facă front comun cu administrația județeană pentru a îmbunătăți calitatea actului medical.  

Conducerea Spitalului Județean a solicitat efectuarea unui audit extern pentru evaluarea cu 

celeritate a activității medicale din cadrul Secției de Obstetrică-Ginecologie. Vom pune în aplicare toate 

măsurile ce vor rezulta din acest audit extern comandat de conducerea Spitalului, indiferent de cât de 

dure vor fi acestea. Va fi restructurată activitatea, astfel încât pacientele să aibă parte de cele mai bune 

îngrijiri.  

Managerul interimar al Spitalului Județean a fost înlocuit din funcție cu doamna doctor Monica 

Adăscăliței și asta în condițiile în care în perioada în care a asigurat interimatul a fost prima din acest an, 

când Spitalul și-a îndeplinit toți indicatorii și a atras în totalitate sumele din contractul cu Casa de 

Asigurări de Sănătate. 

Consiliul Județean are atribuții administrative în ceea ce privește sistemul sanitar și nu poate 

interveni în actul medical. Suntem deciși să facem tot ceea ce ține de noi ca să îmbunătățim calitatea 
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actului medical. Astfel, Asociația Moașelor Independente, care în parteneriat cu UNICEF România a pus 

bazele rețelei de profesioniști medicali - Grijă de Mamă -, va susține, la Botoșani, începând cu luna 

septembrie, o sesiune de cursuri pentru personalul medical din secțiile de obstetrică-ginecologie. Aceste 

cursuri pentru medici, moașe, asistenți medicali, infirmieri și îngrijitori vizează aplicarea corectă a 

protocoalelor de îngrijire a pacientelor din Maternitate, acordarea de îngrijiri centrate pe femei și 

dezvoltarea empatiei și a spiritului de echipă în rândul personalului medical. De asemenea, se va pune un 

accent mare pe drepturile pacienților și în special al femeii care naște. Asociația Moașelor Independente 

și-a exprimat disponibilitatea de a colabora cu Spitalul la realizarea protocoalelor medicale, pentru 

situațiile unde acestea nu există.  S-a luat legătura cu doamna Irina Mateescu, stabilind împreună ca 

acest demers să se concretizeze prin intermediul Spitalului Județean de Urgență „Mavromati”.  

Pe de altă parte, modernizarea sistemului sanitar botoșănean a fost mereu în prim-planul atenției 

Consiliului Județean. An de an s-au făcut investiții importante în modernizarea clădirilor Spitalului 

Județean, în dotarea cu echipamente de ultimă generație. Din păcate, comportamente individuale 

iresponsabile ale unor cadre medicale aruncă o umbră asupra acestor eforturi făcute în ultimii trei ani de 

noi, de Consiliului Județean Botoșani. Dacă partea umană ține de fiecare individ în parte, de nivelul de 

empatie pe care fiecare dintre noi îl are, noi, ca administrație, vom continua să facem ceea ce este 

omenește posibil pentru a dezvolta baza materială a spitalului, așa cum am făcut-o în ultimii 2 ani și 10 

luni. 

În urma solicitărilor societății civile, am avut o discuție cu doamna manager Monica Adăscăliței 

și la intrarea în fiecare secție a Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” va fi afișat motto-ul marelui 

medic neurochirurg de origine botoșăneană Leon Dănăilă, care întrebat de ce nu a luat și nu ia bani de la 

pacienți a răspuns: „N-am vrut să fiu sclavul celor bogați și nici să se creadă că-i jefuiesc pe săraci”! 

 

În altă ordine de idei, Consiliul Județean este alături de familia îndoliată și va acorda din fondul 

de rezervă un ajutor financiar de 30.000 de lei. Imediat ce procedurile prevăzute de legislația în vigoare 

vor fi îndeplinite vom intra într-o ședință extraordinară și vom aproba acest ajutor financiar. 

Vă mulțumesc! 

Vă rog să-mi permiteți să intrăm în acest moment în ordinea de zi a ședinței. 

 

Doamnelor și domnilor consilieri județeni, sunt prezenți în sală 28 de colegi. Lipsesc 5. (dl 

Hrimiuc Liviu,  dna Abăcioaei Rodica, dl Nichiteanu Tiberiu Leonard, dl Olaru Cătălin și dl Pintilei – 

Grosu Cristian) 

Participă la ședință domnul secretar general al județului, directorii instituțiilor subordonate și 

bineînțeles, domnii și doamnele directori din aparatul de specialitate al Consiliului Județean, precum și 

reprezentanții presei cărora le mulțumesc! 

 

Ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde 15 de puncte, din care 12 sunt proiecte de 

hotărâri. Propun suplimentarea ordinii de zi cu încă cinci proiecte: 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat după încheierea contractului 

de achiziție  a lucrărilor de execuție pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 294B, Ștefănești – 

Murguța – Dobârceni, km 2+400-13+010, județul Botoșani”, aprobat pentru finanțare prin Programul 

național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 

finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului (Proiect 166 din 25.08.2023); 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat după încheierea contractului 

de achiziție  a lucrărilor de execuție pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 291K, DJ 291B 

(Lozna) – Călinești – DN 29C – Talpa, km 0+000-7+009, Județul Botoșani”, aprobat pentru finanțare 

prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând  categoriile de 

cheltuieli  finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului (Proiect 167 din 25.08.2023); 
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- Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat după încheierea contractului 

de achiziție  a lucrărilor de execuție pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 294A, Avrămeni – 

Panaitoaia – D. Cantemir – DN24C, km 2+100 - 9+910, județul Botosani”, aprobat pentru finanțare prin 

Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului (Proiect 168 din 25.08.2023); 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat după încheierea contractului 

de achiziție a lucrărilor de execuție pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 293A, Coțușca – 

Viișoara Mică – Viișoara, km 1+010 – 7+000, județul Botoșani”, aprobat pentru finanțare prin 

Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului (Proiect 169 din 25.08.2023); 

- Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Județean Botoșani în 

Consiliul de administrație al Centrului Județean de Resurse și Asistență Educațională Botoșani (Proiect 

165 din 23.08.2023). 

Primele patru proiecte propuse suplimentar vor fi incluse în ordinea de zi înaintea celor două 

proiecte care se votează cu vot secret. 

De asemenea, propun suplimentarea ordinii de zi cu aprobarea procesului verbal al ședinței 

extraordinare a Consiliului Județean Botoșani din data de 23 august 2023. 

Menționez că sunt avize favorabile de la comisiile de specialitate pentru toate proiectele 

înscrise pe ordinea de zi cât și pentru proiectele suplimentare. 

Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi? Nu avem. 

Supun la vot ordinea de zi.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind completarea Strategiei de 

dezvoltare durabilă a județului Botoșani pentru perioada 2021-2027. (Proiect nr. 124 din 05.07.2023) 

Doamnelor și domnilor consilieri județeni, ghidurile de finanțare aferente perioadei de 

programare 2021-2027 precizează necesitatea ca investițiile pentru care se solicită finanțare să fie în 

corelare cu orice strategie de dezvoltare națională/regională/județeană/locală aprobată, corespunzătoare 

domeniului de investiție, fiind una dintre condițiile de eligibilitate a proiectelor. 

Strategia de Dezvoltare Durabilă a Județului Botoșani pentru perioada 2021-2027 a fost 

aprobată de plenul Consiliului Județean pe 27 septembrie 2021. Ulterior, au fost lansate ghidurile pentru 

programarea financiară europeană curentă și s-au identificat noi proiecte ce vor duce la dezvoltarea 

județului nostru. În acest context propun completarea Strategiei de Dezvoltare Durabilă cu proiectele 

detaliate în Anexa la proiectul de hotărâre. 

Există și un amendament la proiectul de hotărâre, care v-a fost transmis împreună cu proiectul, 

și care se referă la completarea strategiei județene cu un nou obiectiv, respectiv Reabilitarea, extinderea, 

modernizarea Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani și creșterea capacității de diagnoză 

prin imagistică de înaltă calitate. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Județului Botoșani în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

,,ECOPROCES” Botoșani, pentru a vota, în numele și pe seama Județului Botoșani, aprobarea Actului 

adițional nr. 4 la Statutul Asociației. (Proiect nr. 151 din 11.08.2023) 

https://www.cjbotosani.ro/files/H191_20220912.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/H191_20220912.pdf
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Prin urmare, în vederea corelării statului cadru al asociațiilor de dezvoltare intercomunitară cu 

obiect de activitate serviciile de utilități publice cu noile modificări legislative ce au intrat în vigoare, 

aparatul tehnic al ADI „ECOPROCES” a elaborat actul adițional nr. 4 la Statutul asociației. Totodată, a 

solicitat acordarea unui mandat special reprezentantului Județului Botoșani în Adunarea Generală a 

Asociației pentru a vota aprobarea și semna acest act adițional.  

Principalele modificări și completări ale Statutului se referă la finanțarea Asociației, 

modalitatea prin care un asociat se poate retrage, prevederi privind Adunarea Generală, posibilitatea de a 

se organiza ședințe extraordinare atunci când deciziile se iau pentru protejarea sănătății populației și a 

mediului, respectiv stabilirea modalității în care se iau deciziile la nivelul Adunării Generale. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind împuternicirea reprezentantului 

Județului Botoșani în Adunarea Generală a Asociaților Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„AQUA BOTOȘANI” să voteze și să semneze, în numele și pe seama Județului, modificarea Statutului 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA BOTOȘANI” (Proiect nr. 154 din 17.08.2023) 

Similar ca la proiectul anterior, și Asociația de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA 

BOTOȘANI” are obligația de a-și modifica Statutul, în conformitate cu modificările legale.  

În acest sens, se propune acordarea unui mandat special reprezentantului Județului Botoșani în 

Adunarea Generală a Asociației pentru a vota aprobarea și semna Actul Adițional nr. 13, în forma 

prezentată în anexa la proiectul de hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. (27 voturi „pentru”; 1 neparticipare – dl Deleanu 

Constantin Dan) 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea de trecere a unor bunuri 

care aparțin domeniului public al Municipiului Dorohoi, județul Botoșani în domeniul public al Județului 

Botoșani (Proiect nr. 155 din 18.08.2023)  

Județul Botoșani, în calitate de Beneficiar, a încheiat cu Ministerul Investițiilor și Proiectelor 

Europene contractul de finanțare privind „Investiții complementare Sistemului de Management Integrat 

al Deșeurilor în Județul Botoșani – asistență tehnică în vederea finanțării”. Prin implementarea acestui 

proiect se va contribui la asigurarea sustenabilității sistemului de management integrat realizat prin 

finanțarea prin POS Mediu 2007-2013. Optimizarea  sistemului de management integrat presupune, 

printre altele, extinderea infrastructurii de deșeuri pe amplasamente care să corespundă atât cerințelor 

tehnice, cât și celor impuse de ghidurile de finanțare. Ținând cont de aceste particularități, s-au 

identificat două terenuri, în zona Stației de transfer Dorohoi, aflate în domeniul public, conform cărților 

funciare nr. 58641 și 58643, cu suprafețe de 3.940 mp și 10.000 mp. Propun aprobarea solicitării de 

transfer a acestor suprafețe de teren de din domeniul public al municipiului Dorohoi, în domeniul public 

al județului Botoșani, necesare realizării documentațiilor tehnico-economice ale investiției. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 
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Punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

reprezentantului Județului Botoșani în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor societății NOVA 

APASERV SA Botoșani pentru analiza Raportului de Activitate al Consiliului de Administrație și 

Situațiilor Financiare aferente semestrului I 2023, respectiv aprobarea majorării indemnizației fixe brute 

lunare a administratorilor societății (Proiect 156 din 21.08.2023) 

Conform prevederilor legale, consiliul de administrație al întreprinderii publice prezintă 

semestrial, în cadrul adunării generale a acționarilor, un raport asupra activității de administrare, care 

include și informații referitoare la execuția contractelor de mandat ale directorilor, respectiv ale 

membrilor directoratului, detalii cu privire la activitățile operaționale, la performanțele financiare ale 

societății și la raportările contabile semestriale ale societății. În acest sens, au fost întocmite și prezentate 

Raportul de Activitate al Consiliului de Administrație și Situațiile Financiare ale societății Nova 

APASERV Botoșani aferente semestrului I. 

De asemenea, Comitetul de nominalizare și remunerare din cadrul Consiliului de Administrație 

al societății NOVA APASERV Botoșani formulează propunerea de majorarea indemnizației fixe brute 

lunare a administratorilor de la 1.710 lei/lunar la 2.070 lei/lunar, motivat de necesitatea aplicării unei 

abordări echilibrate, corelate cu implicarea și participarea administratorilor la ședințele Consiliului de 

Administrație, ședințele comitetelor sale, alte întruniri de lucru desfășurate la nivelul societății. Această 

propunere a fost supusă analizei Consiliului de Administrație, fiind avizată de către acesta, și urmează a 

fi supusă aprobării Adunării Generale a Acționarilor. 

Dacă sunt dezbateri? Vă rog. 

 

Domnul Cristian Andrici: 

Sărut mâna! Dacă îmi permiteți, doamna președinte, noi, consilierii PNL, am analizat foarte 

atent acest proiect de hotărâre și considerăm că este inoportun și de-a dreptul neadecvat să se mărească 

cu orice leu, chiar dacă mărirea nu este mare, până atunci când indicatorii de performanță vor fi atinși și 

până când nu se vor rezolva problemele care dăinuie de ani de zile la Nova Apaserv. Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Noi avem o solicitare venită către plenul Consiliului Județean, este pe masa 

dumneavoastră, din verificările pe care le-am făcut indemnizația netă a membrilor CA în acest moment 

este de 1.000 de lei și va crește la 1.210 lei. 

 La constituirea actualului Consiliu de Administrație al Nova Apaserv s-a decis menținerea 

vechilor indemnizații, cele mai mici din rândul societăților de utilități publice locale.  

Dacă mai sunt alte intervenții? 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. (18 voturi „pentru”; 9 „abțineri”; 1 neparticipare – dl 

Deleanu Constantin Dan) 

 

Punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru aprobarea „Propunerilor de încadrare 

a drumurilor județene pe niveluri de viabilitate în timpul iernii 2023-2024” și a „Planului operativ de 

acțiune pe timpul iernii pe drumurile județene - IARNA 2023-2024” (Proiect 157 din 21.08.2023) 

În conformitate cu prevederile reglementărilor tehnice în vigoare, drumurile județene din 

administrarea Direcției Județene de Drumuri și Poduri Botoșani se clasifică după nivelul de viabilitate pe 

timp de iarnă, nivelul de intervenție și clasa tehnică, în funcție de importanța economică și 

administrativă a drumului. Având în vedere dispunerea în teritoriu a rețelei de drumuri județene se 

propune organizarea activității de deszăpezire în județ prin 4 baze de intervenție: Botoșani, Săveni, 

Dorohoi și Trușești. Bazele de deszăpezire vor fi dotate cu aparatură de comunicații și de informare, 

cazarmament și material antiderapant.  
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Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

organizare și funcționare a Centrului Județean pentru Conservarea și Promovarea Culturii Tradiționale 

(Proiect 158 din 21.08.2023) 

Centrul Județean pentru Conservarea și Promovarea Culturii Tradiționale Botoșani a solicitat 

aprobarea unui nou regulament întrucât au fost operate modificări în structura organizatorică a instituției 

de cultură de la aprobarea ultimului regulament. Consiliul Administrativ al instituției a avizat 

regulamentul de organizare și funcționare, acesta se regăsește pe masa dumneavoastră de lucru. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului 

Botoșani la Târgul de Turism al României, București, ediția noiembrie 2023 (Proiect 159 din 

21.08.2023) 

În perioada 9-12 noiembrie 2023, Complexul Expozițional Romexpo București organizează 

Târgul de Turism al României – Ediția de toamnă.  

Pentru a promova destinațiile turistice, cultura, tradițiile și diversitatea gastronomică a 

județului, printr-un concept unitar, Județul Botoșani va participa în cadrul acestui eveniment, cu un stand 

comun de prezentare, alături de municipiile Botoșani și Dorohoi, prin cele două centre de informare 

turistică. Standul de promovare a destinației turistice Botoșani va fi amenajat astfel încât să asigure o 

bună vizibilitate pentru vizitatori și să permită distribuirea materialelor de promovare. În acest sens, se 

va încheia un Acord de colaborare între Județul Botoșani și cele 2 municipii, Municipiul Botoșani și 

Municipiul Dorohoi. 

Dacă sunt intervenții? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind rectificarea 

bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, efectuarea 

de virări de credite bugetare între capitolele bugetului propriu județean și efectuarea de modificări în 

Programul obiectivelor de investiții, aprobat pe anul 2023 (Proiect 160 din 22.08.2023)  

Doamnelor și domnilor consilieri județeni, rectificarea bugetului are în vedere solicitările 

transmise de către Muzeul Județean, Sanatoriul de Neuropsihiatrie Podriga și Unitatea de Asistență 

Medico-Socială Săveni, privind majorarea veniturilor proprii provenite din concesiuni și închirieri, 

prestări servicii și alte activități, precum și din contractele încheiate cu Casa de Asigurări de Sănătate 

încasate peste prevederi, respectiv efectuarea unor modificări în Programul obiectivelor de investiții 

aprobat pe anul 2023. 

De asemenea, având în vedere necesitatea cuprinderii în buget a sumelor necesare ultimelor 

plăți în cadrul proiectului „Modernizarea și Dotarea Ambulatoriului din cadrul Secției Exterioare 

Obstetrică-Ginecologie a Spitalului Județean de Urgență Mavromati Botoșani”, pentru care trebuie să 

realizăm conferința de închidere în septembire, precum și necesitatea achiziționării lucrărilor de 

amenajare a unui modul tehnic pentru depozitarea și păstrarea containerelor cu echipamente de protecție 
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civilă, propun efectuarea de virări de credite bugetare între capitolele bugetului propriu județean, 

rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii 

cu suma de 242 mii lei atât la partea de venituri, cât și la partea de cheltuieli și efectuarea de modificări 

în Programul obiectivelor de investiții aprobat pe 2023, conform detalierii făcută în referatul de aprobare 

și în raportul de specialitate. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind însușirea 

documentației cadastrale de primă înscriere în sistemul integrat de Cadastru și Carte Funciară a unor 

bunuri ce aparțin domeniului public al Județului Botoșani, concesionate operatorului județean de apă-

canal NOVA APASERV SA Botoșani  (Proiect 161 din 22.08.2023) 

Prin urmare, pentru înscrierea în Cartea funciară a terenului Stației epurare Tulbureni, s-a 

încheiat Contractul nr.11197/2021 pentru „servicii de întocmire a documentațiilor cadastrale privind 

intabulări, actualizări sau repoziționări bunuri aparținând domeniului public și privat al Județului 

Botoșani, aflate în administrarea NOVA APASERV SA Botoșani”. 

La efectuarea măsurătorilor, s-a constatat că terenul ocupat de construcții și instalații ocupă o 

suprafață de 9.447 mp, în loc de 5.890 mp cum este înscris în Anexa 1.6. la Hotărârea Guvernului 

nr.1098/2011, drept pentru care a fost întocmită documentația cadastrală de corecție a datelor bunului și 

înscrierea în cartea funciară. După intabularea lotului de 9.447 mp, urmează să se efectueze alipirea cu 

lotul învecinat ce aparține domeniului public al Județului Botoșani, în suprafață de 5.758 mp, preluat de 

Municipiul Botoșani, astfel încât lotul nou format va cuprinde toate clădirile, construcțiile speciale și 

instalațiile care compun Stația epurare Tulbureni. 

Dacă sunt intervenții? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adițional nr. 

13/2023 la Contractul de delegare a gestiunii, prin concesiune, a activității de administrare a stațiilor de 

transfer, sortare a deșeurilor municipale și administrare a depozitului de deșeuri - Județul Botoșani nr. 

12016/02.08.2016 (Proiect 162 din 22.08.2023)  

În conformitate cu prevederile art. 3 alin. (1) din contractul de delegare, durata contractului este 

de 8 ani de la data începerii contractului (01.09.2016), adică 31.08.2024. Potrivit prevederilor art. 3 alin. 

(3) din contract, părțile pot conveni asupra prelungirii duratei contractului în condițiile legii în vigoare la 

data prelungirii, prelungire care va putea fi convenită, prin act adițional la contract, nu mai târziu de 12 

luni înainte de data încetării contractului. În aplicarea prevederilor contractuale menționate mai sus, 

Delegatul își exprimă disponibilitatea de prelungire a contractului de delegare până la data de 31 

decembrie 2028, dată până la care este estimată atingerea capacității proiectate de depozitare și sistarea 

depozitării deșeurilor pe celula nr. 1 de la Stăuceni. 

Din punct de vedere tehnico-operațional, perioada estimată de prelungire a contractului este 

legată de durata și de realizarea investițiilor asumate și angajate de operator prin contractul de delegare, 

graficul de realizare a investițiilor fiind în strânsă legătură cu gradul de umplere a celulei nr. 1. În aceste 

condiții se propune prelungirea contractului de delegare mai sus menționat cu 4 ani, dar nu mai mult de 

data sistării depozitării deșeurilor în cadrul celulei nr. 1 de depozitare din cadrul Depozitului de la 

Stăuceni. 
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O altă modificare vizează art.8 al Contractului de delegare, în sensul eficientizării relației ADI 

„ECOPROCES” cu Organizațiile care Implementează Obligațiile privind Răspunderea Extinsă a 

Producătorului (OIREP). Astfel, ADI „ECOPROCES” va primi toate informațiile necesare în procesul 

îndeplinirii obligațiilor de reciclare și valorificare a deșeurilor de ambalaje. 

De asemenea, art. 16 ,,Prestarea serviciului, graficul de operare și întreținerea bunurilor” din 

Contractul de delegare se completează cu patru alineate cu prevederi privind suspendarea activității de 

transfer/transport al deșeurilor municipale în stația de transfer Dorohoi. 

Dacă sunt intervenții? Vă rog, domnule vicepreședinte. 

 

Domnul Dorin Birta: 

Bună ziua, stimați colegi, doamna președinte! Voi face un amendament, ținând cont de evoluția 

lucrurilor din ultimele 2-3 zile, la Proiectul de Hotărâre nr. 162/22.08.2023 privind aprobarea Actului 

Adițional nr. 13/2023 la Contractul de delegare a gestiunii, prin concesiune, a activității de administrare 

a stațiilor de transfer, sortare a deșeurilor municipale și administrare a depozitului de deșeuri -  Județul 

Botoșani nr. 12016/02.08.2016. 

Ca urmare a adresei A.D.I. ”ECOPROCES” Botoșani nr. 1432/24.08.2023, înregistrată la 

Consiliul Județean Botoșani cu nr. 16014/24.08.2023,  

analizând justificarea expusă în adresa menționată mai sus, respectiv creșterea substanțială a 

tarifelor pentru activitatea de colectare/transport a deșeurilor din zona I – Dorohoi, în cazul unei 

eventuale suspendări a activității în stația de transfer Dorohoi la acest moment, ceea ce ar duce la 

majorarea taxei de salubrizare la utilizatorii casnici peste limita de suportabilitate, 

propun modificarea proiectului de hotărâre nr. 162/22.08.2023 privind aprobarea Actului 

Adițional nr. 13/2023 la Contractul de delegare a gestiunii, prin concesiune, a activității de administrare 

a stațiilor de transfer, sortare a deșeurilor municipale și administrare a depozitului de deșeuri -  Județul 

Botoșani nr. 12016/02.08.2016, după cum urmează: 

- în Anexa la proiectul de hotărâre, respectiv în Actul Adițional nr. 13/2023 la Contractul 

de delegare a gestiunii, prin concesiune, a activității de administrare a stațiilor de transfer, sortare a 

deșeurilor municipale și administrare a depozitului de deșeuri -  Județul Botoșani nr. 12016/ 02.08.2016, 

se vor elimina prevederile art. 3. În consecință, art. 4 din Actul adițional nr. 13/2023 la contract devine 

art. 3, iar art. 5 din Actul adițional nr. 13/2023 la contract devine art. 4; 

- de asemenea, se vor elimina, atât din preambulul proiectului de hotărâre, cât și din 

preambulul Actului adițional nr. 13/2023 la contractul de delegare nr. 12016/02.08.2016 în forma 

prezentată în Anexa la proiectul de hotărâre, trimiterile la Notele de constatare nr. 105/09.08.2023, 

înregistrată la Consiliul Județean Botoșani cu nr. 15188/09.08.2023, respectiv nr. 108/10.08.2023, 

înregistrată la Consiliul Județean Botoșani cu nr. 15765/21.08.2023, elaborate de către Garda Națională 

de Mediu - Comisariatul Județean Botoșani ca urmare a controlului efectuat în data de 05.08.2023 la 

Stația de transfer Dorohoi. 

Aceasta ar fi modificarea și vreau să fac o completare. În această perioadă, când a fost 

convocată ședința Consiliului Județean, au avut loc mai multe întâlniri cu operatorul de colectare de pe 

zona Dorohoi, nu s-a ajuns la un tarif convenabil care să nu influențeze tarifele pentru populație, s-a luat 

această decizie și ulterior, eventual când o să avem o soluție optimă pentru populație astfel încât 

modificarea să se poată face corespunzător, vom interveni asupra acestei hotărâri. Vă mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Vă mulțumesc, domnule vicepreședinte! Dacă sunt dezbateri? 

 

Doamna Mirela Saucă: 

Domnule vicepreședinte, ne-ați pierdut la prima curbă, nu am înțeles nimic din ceea ce ați spus 

dumneavoastră acolo. O esență?  
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Domnul Dorin Birta: 

Dacă citiți în proiectul de hotărâre, se elimină un articol. Vă citesc articolul care se elimină din 

actul adițional, articolul 3. Dacă trebuie să citesc tot, îl citesc. „Se completează art. 16 privind prestarea 

serviciului, graficul de operare și întreținere a bunurilor din contractul de delegare nr. 12016/02.08.2016 

cu alin. 18-22.  

Este vorba despre suspendarea activității pe Stația de transfer Dorohoi, activitatea de transport 

trebuia preluată de către operatorul de colectare de pe zonă, în speță Fritehnic, care e pe zona Dorohoi și 

să transporte deșeurile direct la Stăuceni. Noi am calculat și eventuale transporturi de deșeuri pe Stația 

de transfer Săveni, dar tot au ieșit costuri cel puțin duble. Ținând cont că baza Fritehnic este la Dorohoi, 

mergând la Rădăuți Prut și încărcând deșeurile, trebuiau să descarce la Dorohoi și rămâneau la bază. 

Mergând la Săveni apare o distanță suplimentară de transport care trebuia suportată de către populație. 

S-au identificat și alte măsuri pe care am putea să le luăm, prin investiții rapide pe Stația de transfer 

Dorohoi, dar vă vom informa la momentul potrivit. În momentul de față nu putem să ne permitem 

creșterea tarifelor pentru populație. Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, domnule vicepreședinte. Dacă sunt alte dezbateri? 

Dacă nu, vă supun la vot amendamentul. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Amendamentul a fost aprobat. (27 voturi „pentru”; 1 „abținere” – dl Gireadă Ionuț) 

 

Supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul aprobat. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. (27 voturi „pentru”; 1 „abținere” – dl Gireadă Ionuț) 

 

Urmează patru proiecte, introduse suplimentar, motivat de faptul că, în conformitate prevederile 

legale, după finalizarea procedurilor de achiziție publică se actualizează Devizul General pentru toate 

aceste obiective de investiții. 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

devizului general actualizat după încheierea contractului de achiziție  a lucrărilor de execuție pentru 

obiectivul de investiții „Modernizare DJ 294B, Ștefănești – Murguța – Dobârceni, km 2+400-13+010, 

județul Botoșani”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”,  

precum  și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului (Proiect 166 din 25.08.2023) 

Consiliul Județean Botoșani a încheiat cu Ministerul Dezvoltării un contract de finanțare prin 

Program Național de Investiții „Anghel Saligny” pentru realizarea acestui obiectiv. Din Proiectul Tehnic 

valoarea totală a investiției a fost de 44.605.454,06 lei (cu TVA), valoare aprobată de Consiliul Județean 

pe 24 februarie 2023. În urma licitației pentru execuția lucrărilor valoare la care a fost încheiat contractul 

este de 41.588.593,25 lei cu TVA. 

Defalcarea pe categorii de lucrări și categorii de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de 

stat în valoare de 3.814.763,33 lei, inclusiv TVA, conform devizului general actualizat, este prevăzută în 

Anexă, care face parte integrantă din prezentul proiect de hotărâre.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 
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Punctul 13 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

devizului general actualizat după încheierea contractului de achiziție publică a lucrărilor de execuție 

pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 291K, DJ 291B (Lozna) – Călinești – DN 29C – Talpa, 

km 0+000-7+009, Județul Botoșani”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 

„Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finantate de la bugetul local 

pentru realizarea obiectivului (Proiect 167 din 25.08.2023) 

Ca și la proiectul anterior va trebui să aprobăm devizul actualizat al investiției așa cum a 

rezultat el în urma licitației. Astfel, valoarea contractului de lucrări încheiat pe 10 august este de 

15.832.567,51 lei. Defalcarea pe categorii de lucrări și categorii de cheltuieli care nu se finanțează de la 

bugetul de stat în valoare de 195.937,93 lei, inclusiv TVA, conform devizului general actualizat, este  

prevăzută în Anexă.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 14 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

devizului general actualizat după încheierea contractului de achiziție a lucrărilor de execuție pentru 

obiectivul de investiții „Modernizare DJ 294A, Avrămeni - Panaitoaia – D. Cantemir – DN 24C, km 

2+100 - 9+910, județul Botoșani”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 

Saligny”,  precum  și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru 

realizarea obiectivului. (Proiect 168 din 25.08.2023) 

Similar ca la celelalte două proiecte, valoarea lucrărilor reieșită din licitație diferă de cea 

aprobată la proiectul tehnic, motiv pentru care trebuie să votăm devizul actualizat. Noua valoare a 

obiectivului este de 30.333.877,46 lei (cu TVA).  

Dacă sunt intervenții? Nu avem.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Punctul 15 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

devizului general actualizat după încheierea contractului de achiziție a lucrărilor de execuție pentru 

obiectivul de investiții „Modernizare DJ 293A, Coțușca – Viișoara Mică – Viișoara, km 1+010 – 7+000, 

județul Botoșani” , aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”,  

precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului. (Proiect 169 din 25.08.2023) 

Situația este aceeași și la această investiție. Noul deviz reieșit din licitație are o valoare de 

16.641.371,80 lei (cu TVA). Defalcarea pe categorii de lucrări și categorii de cheltuieli care nu se 

finanțează de la bugetul de stat în valoare de 182.197,12 lei, inclusiv TVA, conform devizului general 

actualizat, este  prevăzută în Anexă, care face parte integrantă din prezentul proiect de hotărâre.  

Dacă sunt dezbateri?.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

În continuare vă prezint două proiecte pentru care se impune procedura votului secret. 
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Punctul 16 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 

Consiliului Județean Botoșani în Consiliul de administrație al Școlii Profesionale Speciale „Sfântul 

Stelian” Botoșani pentru anul școlar 2023-2024. (Proiect 163 din 22.08.2023) 

Potrivit prevederilor Metodologiei cadru de organizare și funcționare a consiliului de 

administrație din unitățile de învățământ preuniversitar, la începutul fiecărui an școlar se declanșează 

procedura de constituire a noului Consiliu de administrație. Școala Profesională Specială „Sfântul 

Stelian” Botoșani a solicitat desemnarea a 2 reprezentanți ai Consiliului Județean Botoșani să facă parte 

din consiliul de administrație al unității școlare. 

Urmare a celor menționate, propun menținerea în Consiliul de administrație a Școlii „Sfântul 

Stelian” a doamnelor Mihaela Hrițcu-Lafontain și Rodica Abăcioaei. 

 

Punctul 17 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind 

desemnarea unui reprezentant al Consiliului Județean Botoșani în Consiliul de administrație al Centrului 

Județean de Resurse și Asistență Educațională Botoșani. (Proiect 165 din 23.08.2023). 

În mod similar, Centrul Județean de Resurse și Asistență Educațională Botoșani a solicitat 

desemnarea unui reprezentant al Consiliului Județean Botoșani în Consiliul de administrație. Și aici 

propun menținerea actualului reprezentant, respectiv domnul consilier județean Doru-Costel Gavrilaș. 

Dacă sunt discuții? Nu avem. 

 

În vederea exercitării votului secret se impune desemnarea unei Comisii de numărare a 

voturilor, compusă din trei membri.  

Vă rog să faceți propuneri. 

 

Domnul Dorin Birta: 

Din partea grupului PSD, domnul Țâmpău Andron. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Grupul PNL? 

 

Doamna Mirela Saucă: 

Domnul Ovidiu Maxim. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Și încă o propunere? 

 

Domnul Bogdan Dăscălescu: 

Domnul Nazare. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc!Supun la vot propunerile făcute.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Comisia de numărare a voturilor a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (28 voturi „pentru”) 

 

Procedura de vot este următoarea: fiecare membru al consiliului județean va primi câte un 

buletin de vot pentru fiecare proiect de hotărâre. În cabina de vot, cine este de acord cu persoana propusă 

va lăsa netăiat numele acesteia. În cazul în care nu este de acord, va tăia cu o linie numele persoanei în 

cauză. După exercitarea votului secret, buletinele se introduc în urnă. La terminarea votului, Comisia de 

numărare va centraliza și va întocmi procesele-verbale privind rezultatul votului. Prin urmare, rog 

Comisia de numărare a voturilor să-și intre în atribuții. Vă rog, apelul nominal. 

https://www.cjbotosani.ro/files/H191_20220912.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/H191_20220912.pdf
https://www.cjbotosani.ro/files/H191_20220912.pdf
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Domnul Andron Țîmpău: 

Bună ziua, stimați colegi!  

Rog pe doamna președinte Federovici Doina-Elena să voteze. 

Urmează domnul vicepreședinte Dorin Birta. 

Domnul vicepreședinte Dăscălescu Corneliu Bogdan. 

Doamna Abăcioaei Rodica. Absentă. 

Domnul Alecsandru Gabriel. 

Doamna Andrei Cristina Andreea. 

Domnul Cristian Andrici. 

Doamna Daniela Aramă. 

Domnul Lucian Aroșoaie. 

Doamna Cristina Breșug. 

Domnul Deleanu Dan. 

Domnul Galan Gabriel. 

Domnul Gavrilaș Doru. 

Domnul Gireadă Ionuț. Vă rog să votați. 

Doamna doctor Guraliuc Ramona. 

Doamna Holca Agnes-Mihaela. 

Doamna Galia Hrimiuc. 

Domnul Liviu Hrimiuc este absent. 

Doamna Hrițcu-Lafontain Mihaela.  

Doamna Jurgiu Mioara Paula. 

Domnul profesor Ciprian Manolache. 

Domnul director Sergiu Marian. 

Doamna Floarea Marocico. 

Domnul Maxim Ovidiu Constantin. 

Domnul Nazare Gheorghe. 

Domnul Nichiteanu Tiberiu. Absent 

Domnul Olaru Cătălin nu este. 

Domnul Pătrăuceanu Constantin Neculai. 

Domnul Pintilei-Grosu Cristian nu este.  

Doamna Saucă Mariana Mirela. 

Doamna Vaipan Raluca.  

Urmează domnul Vrajotis Lazăr-Claudiu. 

Și subsemnatul. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Doamna președinte, stimați colegi, în urma numărării voturilor, s-a obținut un număr de 28 de 

voturi „pentru” atât pentru comisia 1, cât și pentru comisia 2. Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, domnule consilier județean Țâmpău Andron!  

Supun la vot proiectul de la punctul 16, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) (d-na Agnes 

Holca a părăsit sala de ședință) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 17, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 
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Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 18 de pe ordinea de zi: Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor extraordinare a 

Consiliului Județean Botoșani din data de 4 august, 17 august și 23 august. 

Aveți obiecțiuni cu privire la conținutul proceselor-verbale? Nu avem. 

Supun la vot toate cele trei procese-verbale.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Procesele verbale au fost aprobate cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 19 de pe ordinea de zi: Interpelări. 

Dacă sunt interpelări? Nu avem. 

 

Punctul 20 de pe ordinea de zi: Diverse. Nu avem. 

Distinși colegi, vă mulțumesc pentru participare! 

Declar închise lucrările ședinței noastre de astăzi. 

 

 

 

          PREȘEDINTE, 

             Doina Elena FEDEROVICI 

 

 

 

 

                                                SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 

                                                            Marcel Stelică BEJENARIU 

 

 

 

 

                                                                             Întocmit, 

                                                                            Inspector, 

                                                                      Marilena MIRON 

 


